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ZAPISNIK 

SA 2. DIJELA  24. SJEDNICE OPĆINSKOG  VIJEĆA OPĆINE ŠOLTA  

održane dana 14.02.2023. godine u Općinskoj vijećnici, Grohote 

 

 

Sjednica je započeta u 17:02   sati. 

 

Nazočni vijećnici: Anton Purtić, Ante Blašković, Tomislav Sinovčić,  Teo Tomić, Tihomir Glavurtić, 

Zvjezdana Jelinčić, Antonio Burica i Ćiril Kalebić. 

Opravdano izostao vijećnik Luka Burica. 

 

Sjednici još nazočuju:  

Nikola Cecić-Karuzić – Općinski načelnik 

Marina Garbin – v.d.ravnateljica KICOŠ-a 

 

Predsjedatelj: Teo Tomić 

Zapisničarka: Katja Tramontana-Domaćina 

- sjednica se tonski snima 

 

Dnevni red: 

14. Statut Kulturno-informativnog centra otoka Šolte 

15. Razno 

 

Predsjedatelj prije prelaska na točke dnevnog reda želi reći da ga je direktorica 

Komunalnog Basilija mailom izvijestila da je spriječena doći na sjednicu te da povlači točku 

dok ne pribave svi legati. On je sa direktoricom prošli tjedan obavio kratki razgovor i ona 

mu je kazala da je zaključila da ima stvari koje nisu čiste i jasne, te čim to riješi zahtjev će 

biti opet na Vijeću. Predsjedatelj se nada da će to biti čim prije jer je Vijeću u interesu da to 

se to što prije riješi i ide dalje, a da bude u skladu sa Zakonom. 

Također izvješćuje da je zaprimio zahtjeve za vodovodne poljoprivredne priključke, tek 

jučer, kako su dobili i ostali vijećnici. O tim priključcima se odlučuje prema staroj odluci, jer 

važi odluka koja je na snazi u vrijeme podnošenja. 

Raspravu i odlučivanje po ovim zahtjevima stavlja pod točku Razno. 

 

Ad 14.)  Statut Kulturno-informativnog centra otoka Šolte 

 

 

Predsjedatelj prelazi na točku 14. i poziva Marinu Garbin ako ima što dopuniti. 

Marina Garbin navodi da nema što dodati osim da je Statut usklađen sa Zakonom i 

primjedbama. 

 

Zvjezdana Jelinčić iznosi svoje primjedbe i zapažanja, te predlaže da se briše stavak 

2.članka 38. „centar ostvaruje prihode od osnivača, ostvarene vlastitom djelatnošću, 

donacijama i drugih izvora sukladno zakonu“ je to već piše u prethodnom članku. 

 

Nakon kratke rasprave, u svezi pojašnjenja detalja u pojedinim člancima, Predsjedatelj 

poziva na glasovanje o zadnjem prijedlogu Statuta KIC-a uz izmjenu da se briše stavak 

2.članka 38. 
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JEDNOGLASNO se donosi 

ODLUKA 

o davanju prethodne suglasnosti na 

Statut ustanove Kulturno-informativni centar otoka Šolte  
Ad 15.)   Razno 

 

Načelnik se osvrće na dostavljene prijedloge za vrste autobusnih karata, predložene od Prometa, 

predlaže ukoliko vijećnici nisu stigli pročitati i razmisliti o prijedlozima da se za koji dan sazove 

sjednica na tu temu ili makar telefonska. 

Predsjedatelj obećava sazvati sjednicu čim prije. 

 

***** 

 

Predsjedatelj govori o zahtjevima za poljoprivredni priključak na vodu, navodi da su tu 5 zahtjeva, 1 

od toga je već bio predmet na Vijeću ali nije riješen. Napominje da nije pregledavao dokumente i ne 

zna da li je dokumentacija potpuna.  

Vijećnik Ante Blašković navodi da je sve pregledao i da je dokumentacija potpuna. 

 

Načelnik je za to da se daju priključci, a ukoliko se budu zloupotrebljavali ukinut će im se mjerila. 

Obrazlaže zahtjev Sulet grupe d.o.o.. Tu se radi o velikoj investiciji, trasi  4 km, nešto u Grohotama, 

ali većina trase je u Gornjem Selu, vrijednosti 180-200 tisuća eura, promjer priključka će biti „Fi“ 100, 

koji se neće moći svojatati, moći će se priključiti i drugi ukoliko se ukaže potreba, tu Općina neće 

uložiti niti kune, i oni su spremni početi raditi odmah.  

 

Ante Blašković također pita gdje će točno ta trasa ići, na kojem će se mjestu spojiti na cjevovod, 

prema južnoj strani u Gornjem Selu ima još jedan investitor, možda bi mogli zajedno investirati, 

možda se može zajedno riješiti, a ne da kopa jedan pa drugi.  

 

Načelnik zaključuje da će uputiti Slavena Jeličića ( firma Sulet grupa d.o.o.,) da se javi Anti 

Blaškoviću radi trase koja će se kopati. Iako on kao Načelnik odobrava prekopavanje, neće dati 

odobrenje dok MO Gornje Selo ne prekontrolira i odobri trasu. 

 

Predsjedatelj poziva na glasovanje o zahtjevima, s napomenom da ukoliko se uoči da nešto nedostaje 

u dokumentaciji, tražit će se dopuna od podnositelja zahtjeva. 

 

Vijećnici glasuju po zahtjevima na slijedeći način. 

 

Podnositelj Ante Šantić –  7 GLASOVA za 1 PROTIV 

       Mate Bračulj -  7 GLASOVA za 1 PROTIV 

       Ivo Jurić -  7 GLASOVA za 1 PROTIV   

       Sulet grupa d.o.o. - JEDNOGLASNO  

       Vinko Sule -  JEDNOGLASNO 

 

Načelnik napominje da pripreme prijedlog za članove Povjerenstva za poljoprivredne priključke na 

vodu. 

 

***** 

 

Zvjezdana Jelinčić traži da se odluka za Borovik za izmjene UPU-a opet stavi na Vijeće i da se o 

tome ozbiljno razgovara. 

Predsjedatelj predlaže da se pripremi točka i predloži za slijedeću sjednicu. 

Ante Blašković napominje da se radi o tome da se općinski PP i županijski PP ne poklapaju, i da se 

takvo što ne može raditi na području koje je do 1000 metara od mora i ako zagađuje ili narušava 

vizuru. Treba znati što će točno tamo biti i onda o tome raspravljati. 

Zvjezdana Jelinčić napominje da tom odlukom samo pokrećemo izmjene PP, a onda će se opet na 

Vijeću odlučivati što će tamo točno biti. 
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Tihomir Glavurtić smatra da se ide u krivom smjeru. Pita se šta će biti u budućnosti kada se samo 

stalno kupuje zemljište za proširenje. Treba, navodi, smeće iskorištavati i apsolutno je protiv toga da 

to bude uz cestu, i nikada nije trebalo ni biti. Turizam je, kaže, br.1, a turisti to sigurno ne žele gledati. 

Predsjedatelj upućuje da se to uobliči i pripremi za točku dnevnog reda, i neka JUO pomogne u 

pripremi točke.  

Ante Blašković smatra da vijećnici moraju imati dogovor kako to treba izgledati prije nego se krene u 

izmjene. 

Zvjezdana Jelinčić napominje da je zato i predložila da to uskoro bude točka dnevnog reda, a ne da se 

danas o tome raspravlja. 

Ćiril Kalebić izvješćuje da se na Vrvotinama koje je kao sanirano stvorila nova hrpa  otpada, cesta je 

uništena, a otvaraju se i druga nova odlagališta svega i svačega. 

Tomislav Sinovčić zaključuje da postoji problem shvaćanja procedure, da li prvo donijeti Odluku da 

se kreće u izmjene Plana pa se dogovarat o detaljima ili se prije dogovoriti pa krenuti u izmjene Plana. 

Zanima ga može li netko dati odgovor što je bolje i ispravno. 

Načelnik predlaže da se kvalitetno pripremi točka za sjednicu vijeća, a da bi bila temeljito obrađena sa 

tim treba krenuti čim prije treba pa moli da se u to krene na vrijeme. 

Predsjedatelj se slaže te upućuje Zvjezdanu Jelinčić da ona sama ili sa još dvoje vijećnika u suradnji 

sa JUO pripremi ovu točku. 

 

***** 

Predsjedatelj ima prijedlog da se  uz ceste i pješačke staze tamo gdje god je moguće sade stabla. 

Svjesni globalnog zatopljena i promjena koje se događaju, urbane sredine svugdje sade drvorede, 

samo kod nas nije prijetio da se nešto sustavno sadi, ali se zato sustavno kida. Navodi da treba voditi 

računa o hladu na otvorenom pa predlaže da mjesni odbori pogledaju gdje se u njihovim mjestima 

može saditi jer će im nadolazeće generacije za to biti zahvalne. 

 

***** 

Ćiril Kalebić podsjeća Predsjedatelja da mu je dužan dati odgovor u svezi „otvorenog pisma 

načelniku“. 

Predsjedatelj odgovara da je to pismo privatno, inicijativa par osoba koji su slučajno i vijećnici, i ne 

vidi razlog da je to trebao slati svim vijećnicima. A oni koji su se s tim htjeli suglasiti ili reagirati 

mogli su reagirati na facebooku ili stranicama gdje su objavljeni on line. Ne smatra formalnom 

greškom, ali tek kad se zahuktalo onda je dao Katji da pošalje svima. 

Ćiril Kalebić nije zadovoljan odgovorom. 

 

***** 

Zvjezdana Jelinčić pita što se može učiniti sa oštećenim mulovima, 3 u Stomorskoj i 1 u Nečujmu, 

riva u Stomorskoj oštećena od lupanja pontona, može li se napisati dopis Lučkoj upravi i može li lučki 

kapetan izići na teren to pogledati, da se vidi što se može učiniti jer će slijedeće nevrijeme to još 

dokrajčiti. 

 

Načelnik nije dao konkretan odgovor, ali je izvijestio da sanacija zida na Pelegrinu neće ići jer se ne 

uklapa u projekt izgradnje ceste na Pelegrinu, te bi trebalo te novce usmjeriti na drugu lokaciju u 

Stomorskoj, na pomorskom dobru. Inače se neće povući sredstva. 

 

***** 

Ćiril Kalebić zbog obaveza napustio sjednicu u 18:32 sati. 

***** 

Predsjedatelj želi dotaći temu davanja koncesijskih odobrenja, vidi da će sa tim opet biti problema, 

pa bi želio sazvati sjednicu sa članovima Vijeća za koncesijska odobrenja. Predlaže da se razmisli o 

ovome pa će se dogovoriti na slijedećoj sjednici. 

Također napominje da Promet treba što prije riješiti pa predlaže da se odmah dogovore oko termina 

sjednice. 

 

Načelnik napominje da treba sazvati i tematsku sjednicu samo u svezi komunalnog poduzeća i 

zbrinjavanja otpada. 
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Predsjedatelj predlaže sjednicu 23.veljače, četvrtak, u 8:15 sati. Sa glavnim točkama Promet i 

Povjerenstvo za poljoprivredne vodovodne priključke. Vijećnike poziva da pisane prijedloge vezane 

uz Promet dostave bar 3 dana prije sjednice. 

 

Predsjedatelj zaključuje sjednicu u 18:51 sati. 

 

 

ZAPISNIČARKA      PREDSJEDNIK OPĆINSKOG VIJEĆA  

Katja Tramontana-Domaćina            Teo Tomić dipl.iur.  

 

 

 

KLASA: 024-02/23-01/01 

URBROJ:2181-49-01-23-3 

Grohote,  14.02.2023. 


